

ANNEX 4

List of multilateral agreements relating to intellectual property rights referred to in paragraph 1, Article 24

1. Paragraph 1 of Article 24 of this Agreement concerns the following multilateral conventions:
- International Convention for the Protection of Performers, Producers of Phonograms and Broadcasting Organizations of 26 October 1961 (Rome Convention);

Nice Agreement concerning the International Classification of Goods and Services for the purposes of the Registration of Marks (Geneva, 1977 and amended in 1979);
- The Joint Committee may decide that this paragraph shall apply to other multilateral conventions.
2. The Contracting Parties confirm the importance they attach to obligations arising out of following multilateral conventions:
- Bern Conention for the Protection of Literary and Artistic Works of 9 September 1886 (Paris Act, 1971);

- Paris Convention for the Protection of Industrial Property of 20 March 1883 (Stockholm Act, 1967 and amended in 1979);

- Patent Co-operation Treaty (Washington, 1970, amended in 1979 and modified in 1984).

附件4

与知识产权有关的多边协定清单（依据第24条第1款）

1. 本协定第24条第1款涉及以下多边公约：
- 1961年10月26日《保护表演者、录音制品制作者和广播组织国际公约》（罗马公约）；

《商标注册用商品和服务国际分类尼斯协定》（1977年日内瓦制定，1979年修订）；
- 联合委员会可决定本款规定适用于其他多边公约。
2. 缔约方确认其对以下多边公约所产生义务的重视：
- 1886年9月9日《保护文学和艺术作品伯尔尼公约》（1971年巴黎文本）； - 1883年3月20日《保护工业产权的巴黎公约》（1967年斯德哥尔摩文本及1979年修订）； - 《专利合作条约》（1970年华盛顿，1979年修订及1984年修改）。